
Styrelsemöte 2015-09-22 
Närvarande: Fabiola Jansson, Ulrika Brün,  

Veronica Alm, Karin Striegel, Stefan Jansson 
. 

 

§ 1 Mötets öppnande 

§ 2 Val av justerare för mötet 

 Fabiola Jansson 

§ 3 Föregående mötesprotokoll 

Ulrika gick igenom föregående mötesprotokoll som godkändes av styrelsen.  

§ 4 Ekonomi 

 I dagsläget har vi 29844 kr på kontot och P&J gav oss 2595 kr 

§ 5 Medlemmar 

 Vi är 61st medlemmar 

§ 6 Rapporter och skrivelser från:  

 Hästägarna 

 Inget från hästägarna 

 

 Tävlingssektionen 

Sladdningen kommer att ingå som en punkt på funktionärslistan. En 

av oss är dagen innan och den andra på tävlingsdagen. 

 Ungdomssektionen 

Inget från Ungdomssektionen 

§ 7 Övriga frågor 

Vi har fått mycket positiv respons angående underlaget som vi har bytt ut i 

vårt ridhus och även för vår nymålade ridhussarg. Vi är mycket tacksamma 

för detta och hoppas ni fortsätter ha synpunkter så vi alltid kan förbättra oss. 

Vi fick erbjudande om att gå på föreläsning med Claes Hellgren. 

 

 

 



 

 

 

 

 

§8 Nästa möte 

 21/10  kl.18.00 på telecenter 

 

§ 8 Mötets avslutande 

 

 

 

 

___________________________                __________________________ 

Vice ordf. Ulrika Brün Justerare Fabiola Jansson 


